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vet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

2) Tredje behandling af lovforslag nr. L 113: 
Forslag til lov om ændring af  lov om ar- 

bejdsskadeforsikring. (Forhøjelse af  visse af  
lovens erstatningsyde/Ser m.v.). 

Af söcialministeren (Mimi Stilling Jakob- 
sen). 

(Fremsat 26/11 86. Første behandling 
2/12 86. Betænkning 6/3 87. Anden behand- 
ling 10/3 87). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 127 stemmer. 

Første næstformand (Knud Østergaard). 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

3) Tredje behandling af lovforslag nr. L 143: 
Forslag til lov om ændring af  lov om be- 

skatning ved fusion af  aktieselskaber /M.V. 
Af ministeren for skatter og afgifter (Foi- 

ghel). 
(Fremsat 14/1 87. Første behandling 22/1 

87. Betænkning 5/3 87. Anden behandling 
10/3 87). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til behandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
. vedtoges med 126 stemmer (S, KF, V, SF, 
RV, CD, KRF og VS) mod 4 (FP). 

Første næstformand (Knud Østergaard): 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

4) Forespørgsel nr. F 24: 
Forespørgsel til udenrigsministeren: 
»Hvilke oplysninger kan regeringen give 

om EF-samarbejdet, blandt andet i lyset af 
status for Europæisk Fælles Akt?« 

Af Ivar Nørgaard (S), Kent Kirk (KF), 
Bjørn Elmquist (V), Gade (SF), Niels Helveg 
Petersen (RV), Bollmann (CD), Kofod- 
Svendsen (KRF), Ove Jensen (FP) og Elisa- 
beth Bruun Olesen (VS). 

(Forespørgslen anmeldt 10/2, 87. Fremme 
af forspørgslen vedtaget 13/2 87). 

Første næstformand (Knud Østergaard): 
Jeg skal efter ønske fastsætte taletiden for 

ordføtere i 1. omgang til 15 minutter. 

Begrundelse 

Ivar Nørgaard (S): 
I den beretning, som et enigt markedsud- 

valg har afgivet vedrørende proceduren for 
Danmarks behandling af markedssager i Fol- 
ketinget og i markedsudvalget og i EF, har vi 
forudset, at der i det mindste hvert halve år 
skulle være en debat som følge af den ny 
procedure om markedsproblemer. 

Da Irland imidlertid endnu ikke har ratifi- 
ceret, kan vi ikke sætte denne procedure i 
gang her i folketingssalen. Vi har derfor 
ment enstemmigt i markedsudvalget, at det 
ville være rigtigt med en generel markedsde- 
bat, og derfor har vi formuleret denne fore- 
spørgsel til udenrigsministeren. 

Besvarelse 

Udenrigsministeren (Ellemann-Jensen): 
Det forløbne år, 1986, var i mange hense- 

ender skelsættende og bemærkelsesværdigt 
for Fællesskabet. 

1. januar 1986 trådte Spanien og Portugal 
ind som fulde medlemmer af EF, og 1986 
var således det første år, hvor EF omfattede 
12 medlemslande. Forhandlingerne med Spa- 
nien og Portugal havde jo strakt sig over en 


